
PRA M 

Åkersberga den 18 januari 2019 

Interpellation: Till Michaela Fletcher, kommunstyrelsens ordförande 

I spåren av kommunens underskott? 
I den ekonomiska redovisningen för november uppvisade kärnverksamheterna ett 
underskott på 37 miljoner koronor. I spåren av detta följer nu en rad föreslagna besparingar 
och indragningar av kommunens verksamheter. En del till synes eftertänksamma från 
ansvariga nämnder och förvaltningar, men även de som verkar mer eller mindre desperata. 
Nedläggningen av Solskiftets särskilda boende är ett bra exempel på det sistnämnda. 
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December månads redovisning känner vi inte till i skrivande stund, men vi misstänker att 
underskottet som våra kärnverksamheter kommer få ta med sig in i räkenskapsåret 2019 
kommer vara ännu större än det som siffrorna november redovisade. 

Det har kommit till vår kännedom att mot denna bakgrund så kommer Österåkers kommun 
inte längre ha den sedan flera år tillbaka etablerade informationsverksamheten på Ljusterö 
Torg. Ett torg som i övrigt drivs ideellt och är en viktig kraft för kommunens största och 
viktigaste nav till vår skärgård som Ljusterö utgör. 

Vi har länge efterlyst en mer konkret och tydlig skärgårdspolitik då vi trots de uttalade orden 
om en skärgårdskommun i världsklass upplevt och sett skärgårdens både möjligheter och 
utmaningar som styvmoderligt behandlade. Mot bakgrund av beskedet vi nåtts av gällande 
kommunens närvaro på Ljusterö torg vill jag fråga dig, Michaela Fletcher, följande: 

® Kan du bekräfta avsikten att lämna Ljusterö Torg? 
© Om så är fallet, vad är avsikten med detta? 
® Om så är fallet, hur mycket pengar sparar kommunen på att lämna Ljusterö Torg? 
© Om så är fallet, finns det fler verksamheter du avser avveckla på Ljusterö? 
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